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 תקציב שוטף : 

קיים גידול שניתן    פיך בביטחון במקום לתת מענה במקומות בהםבלתי הפוגע באופן  התקציב השוטף 

שוב אבהיר, ברוב המקומות לא מדובר על קיצוצים מול השנה שעברה אלא על הפחתה  לוותר עליו.  

  שלכות חמורות עלחון, יהיו לכך היטמיליון שקלים בב 5 –עה של כ לפגי לא אתן ידי  של תוספות. 

 .  של מיליונים אבל אין כסף לביטחוןלא ייתכן שיש כספים לחגיגות בהיקפים  הפשיעה בעיר. 

גייס  לייעל, ואני מדבר לדוגמא על חסויות שניתן למצד שני לא מייעלים הכנסות במקומו בהם נדרש  

 יד.  ולא אתן לכך  ניהוליותההבעיות  . התקציב מצביע על םלכנסים של מינהלת העסקי 

ם להגדיל  מצד אחד מבקשים לצמצם בתמיכה לתזמורת סימפונט רעננה ומצד שני מבקשיכן שלא יית

 ולא אתן את יד לכך.    את סך התמיכות

כפי  להפעיל את התמיכות בדיוק הסכמה גם מצד האופוזיציה להמשיך ו  וישמאחר  – לגבי העמותות 

לעמותות  ת ולאפשר לשחרר  דת התמיכוות את ווע, הרי שאני מציע לכנס בדחיפ2021ת שהיו בשנ

, הרי שגם אם נדרשתל פניה למשרד הפנים, שוב  את הכספים. ככל שיש בעיות נוספות בירוקרטיות 

, הרי שתהיה לכך תמיכה גם מאיתנו. אני מדבר בשמי אך  2021 –אני מדגיש, בדיוק כפי שהיה ב 

כסדרן ולא לפגוע בהן, בגלל  פעול אנחנו חייבים אפשר לעמותות לשנהיה תמימי דעים על כך.  ח מני

 ים. ציבים אחרשיש לנו ויכוחים על תק

 

 

 


